
 

 
 

Αθήνα, 17 Μαρτίου 2025 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς  
 

Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού  
 

Υποδομών και Μεταφορών 
 

 
Θέμα: «Επείγουσα ανάγκη ανακαίνισης και βελτίωσης των υποδομών του 
Δημοτικού Σχολείου Αγιών Παρασκιών του Δήμου Αρχανών-Αστερουσίων» 

 
Το Δημοτικό Σχολείο Αγιών Παρασκιών, ένα από τα ιστορικότερα σχολεία της ενδοχώρας 
της Κρήτης, εξυπηρετεί μαθητές από έξι οικισμούς του Δήμου Αρχανών-Αστερουσίων, με 
συνολικό πληθυσμό 2.500 κατοίκων. Παρά τη σημαντική κοινωνική και εκπαιδευτική του 
προσφορά, οι κτιριακές του εγκαταστάσεις, που χρονολογούνται από τη δεκαετία του 
1960, δεν έχουν υποστεί καμία ουσιαστική ανακαίνιση. 
 
Η κατάσταση του σχολείου επιδεινώθηκε περαιτέρω μετά τους πρόσφατους σεισμούς, 
προκαλώντας έντονη ανασφάλεια στη σχολική κοινότητα. Παράλληλα, η έλλειψη βασικών 
υποδομών, όπως μια αίθουσα εκδηλώσεων, ένας κλειστός χώρος γυμναστικής, 
δημιουργεί συνθήκες άνισης μεταχείρισης σε σχέση με σχολεία άλλων περιοχών. 
 
Σύμφωνα με την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου Αρχανών-Αστερουσίων, υπάρχει έτοιμη 
μελέτη για την ανακαίνιση του κτιρίου, η οποία έχει φτάσει στο στάδιο της έκδοσης 
οικοδομικής άδειας, χωρίς ωστόσο να έχει εξασφαλιστεί η απαιτούμενη χρηματοδότηση 
για την υλοποίησή της. 
 
Επιπλέον, το σχολείο βρίσκεται πάνω σε επικίνδυνη στροφή του κεντρικού επαρχιακού 
οδικού δικτύου, με αυξημένη κίνηση βαρέων οχημάτων και έλλειψη χώρων στάθμευσης, 
δημιουργώντας σοβαρούς κινδύνους για τους μαθητές και τους γονείς. 
 
Επειδή: 
- Οι μαθητές του Δημοτικού Σχολείου Αγιών Παρασκιών δεν μπορούν να συνεχίσουν να 

φοιτούν σε ένα επικίνδυνο και ανεπαρκές περιβάλλον,  
- Είναι επιτακτική ανάγκη να ληφθούν άμεσα μέτρα, τόσο για την αναβάθμιση του 

σχολείου όσο και για τη διασφάλιση της ασφάλειας των παιδιών και της ευρύτερης 
σχολικής κοινότητας 

 
Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4000

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/3/2025



1. Σε ποιες ενέργειες προτίθενται να προβούν προκειμένου να εξασφαλιστεί 
άμεσα η απαιτούμενη χρηματοδότηση για την ένταξη της ήδη υπάρχουσας 
μελέτης ανακαίνισης του σχολείου σε σχετικό πρόγραμμα, πριν τη λήξη της 
οικοδομικής άδειας; 

2. Υπάρχει η δυνατότητα χρηματοδότησης νέας μελέτης για την αναβάθμιση του 
περιβάλλοντος χώρου του σχολείου καθώς και για τη δημιουργία βασικών 
υποδομών, όπως κλειστός χώρος άθλησης και αίθουσα εκδηλώσεων; 

3. Προτίθεται το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών να χρηματοδοτήσει και 
να υλοποιήσει άμεσα κυκλοφοριακή μελέτη για την αποσυμφόρηση της 
κίνησης γύρω από το σχολείο και την ενίσχυση της οδικής ασφάλειας; 

4. Εξετάζεται το ενδεχόμενο απόκτησης όμορου οικοπέδου για τη δημιουργία 
χώρων στάθμευσης, ώστε να αντιμετωπιστεί το πρόβλημα κυκλοφοριακής 
συμφόρησης και να διασφαλιστεί η ασφαλής προσέλευση και αποχώρηση 
των μαθητών; 
 

Oι Ερωτώντες Βουλευτές 
 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 
 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 
 

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 
 




